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ELÄKELÄISNEUVOSTON KOKOUS            PÖYTÄKIRJA 10/2022 
 Toimikausi 1.8.2021–31.5.2023 
Aika ja paikka tiistaina 1.11. klo 9-11.30 paikassaJärvenpään toimintakeskus. 
 

 

 

 
Muut kutsutut: 
 Pöytäkirjan tarkastus: Pöytäkirja tarkastetaan kokouksessa. 
 

Paikallisyhdistys Jäsen Läsnä Poissa 

Järvenpään Eläkkeensaajat ry 
varsinainen jäsen Anja Lukjanov, varajäsen Arvi 
Herttua 

Anja Lukjanov x  

Järvenpään Eläkkeensaajat ry 
puheenjohtaja Liisa Majanen ja varajäsen Seppo 
Fahlström 

Liisa Majanen 
(puheenjohtaja) 
 

x  
 
 

Järvenpään Eläkeläiset ry 
varsinainen jäsen Jouko Saarinen ja varajäsen 
Veikko Laine 

Jouko Saarinen 
 
 

 
x 
 

 

Keski-Uudenmaan 
Työkyvyttömyyseläkkeensaajat ry 
varsinainen jäsen Kaija Jaukkari ja varajäsen 
Toini Helenius 

Kaija Jaukkari x  

Eläkeliiton Järvenpään Yhdistys ry 
varsinainen jäsen Pentti Kangas ja varajäsen 
Maija-Liisa Pyykkönen 

Pentti Kangas 
 

 x 

Keski-Uudenmaan senioriopettajat 
varsinainen jäsen Kaija Tuuri ja varajäsen Tuija 
Pilois 

Kaija Tuuri x  

TräskändaSeniorerrf 
varsinainen jäsen Stig Strandberg ja varajäsen 
Christer Kämpe 

Stig Strandberg x  

Järvenpään kansalliset seniorit ry 
varsinainen jäsen Lars-Erik Wilskman ja 
varajäsen Pekka Raittila 

Lars-Erik Wilskman x  

Osallisuuden erityisasiantuntija  
Eläkeläisneuvoston kokoussihteeri  

Pilvi Kallio-
Meriläinen 

 x 
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§ 1 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus sekä pöytäkirjan tar-
kastaminen 
 
Perustelut 
Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen. Pöytäkirjan tarkastamisesta päättä-
minen. 
Pöytäkirja pidetään nähtävänä Järvenpään kaupungin tietoverkossa 3.11.2022 alkaen. 
 
Ehdotus 
Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Pöytäkirja tarkastetaan kokouksessa.  
 
Kokouskäsittely 
 
Päätös 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
§ 2 Eläkeläisneuvoston syksyn aamukoulut 
 
Perustelut 
Järvenpään eläkeläisneuvosto on kirjannut toimintasuunnitelmaan pitää säännöllisiä aamukou-
luja, joissa käsitellään ikäihmisten elämään ja arkeen vaikuttavia valmistelussa olevia Järven-
pään ja Keusoten asioita. Mukaan kutsutaan eläkeläisjärjestöjen edustus ja Myllytien asiakas-
neuvosto. Tilaisuudet ovat avoimia kaikille ikäihmisten eduista kiinnostuneille, ja vaikuttajille. 
 
Marraskuulle suunniteltu aamukoulu siirretään joulukuun 13.12. kokoukseen, jos eläkeläisneu-
vosto näin päättää. Joulukuun kokous pidetään 13.12. Myllytien toimintakeskuksessa.  Aamu-
kouluun on lokakuussa suunniteltu kutsuttaviksi Litu-työryhmä (Timi Veikkolainen ja Ram-
bollilta Toni Töyrylä) ja Järvenpään kaupungin Arjen turvaajat – ryhmästä hyvinvoinnin ja ter-
veyden edistämisen johtaja Kirsi-Marja Karjalainen). Aamukoulussa käsitellään muun muassa 
seuraavia aiheita: 
 
• Myllytien mäki hyvä esimerkki siitä miten asia pitäisi olla: penkeistä ja liikenne-

väylien erottamisesta. Wärtsilänkatu vaarallinen ja eri välinein liikennöity.  
• Tavoite: Liikenneväylien erottelu kaupunkitasoisesti. 
• Penkkejä on vaadittu – mitä asiassa on tekeillä? Liisalla tekeillä dokumentaatio 

penkeistä ja paikoista. 
• Kutsuliikenteen kilpailutus, myös 10.11. tilaisuuteen. 
• Liikkumisesteisten pysäköintipaikat konkreettisesti. Julkisten palvelujen lähellä 

tulee olla. Kyrölän koulun lähellä asukaspaikkoja mutta ei liikkumisesteisen paik-
kaa. Ortodoksikirkon lähellä ei ole.  

• Liisa ja Lasse kutsuvat aamukoulun kutsuvieraat. 
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Käsittely 
Päädyttiin pyytämään kokonaisvaltaista karttaa kaupungin inva pysököinti paikoista. 
 
Päätös 
Päätettiin siirtää aamukoulu 13.12 kokoukseen. 
 
 
 
§ 3Avoin yleisötilaisuus 11.10. klo 16-18 Myllytien toimintakeskuk-
sella 
 
Perustelu 
Eläkeläisneuvosto järjestää marraskuun 10.11. avoimen yleisötilaisuuden kello 16-18 alkaen Toi-
mintakeskuksen salissa. Tilaisuuden aiheina ovat ikäihmisten kaltoinkohtelu, nettihuijaukset ja 
ikäihmisten edunvalvonta. Eläkeläisneuvosto esittäytyy kello 16 ja tilaisuudessa myös eläke-
läisyhdistykset kertovat toiminnastaan. Tilaisuudesta julkaistaan tiedote marraskuun alussa. 
 
Ehdotus 
Käydään läpi illan ohjelma ja sovitaan vastuista. 
 
Käsittely 
Liisa luki tilaisuuden ohjelman. Liisa ja Anja keittää kahvit osallistujille. Varaudutaan n. 50 osal-
listujaan. 
 
Päätös 
Hyväksyttiin ohjelma. 
 
 
§ 4 Nuorisotalo Temalin toimintaan tutustuminen 1.12. klo 18 al-
kaen 
 
Perustelu 
Jalkaudutaan samalla idealla kuin Isokydön päiväkotiin. myös nuorten pariin. Nuorisopäällikkö 
Anu Puro ehdotti seuraavaa vierailua avoimen toiminnan aikaan 1.12. klo 18.  Lars-Erik Wilsk-
man pyytää paikalle nuorisovaltuuston puheenjohtaja Niko Kotilaisen. 
 
 
Esitys 
Sovitaan osallistujat ja mahdolliset aiheet, joita halutaan käsitellä.  
 
Käsittely: 
Osallistutaan mahdollisuuksien mukaan koko joukolla. 
Mietittiin aiheita: 
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 tilat, ovatko tyytyväisiä? 
 mistä asti tulevat? 
 miten kulkeminen onnistuu/liikenneyhteydet? 
 mihin aikaan vrk kulkevat? 
 näkyykö vanhempien taloudelliset huolet ja Ukraina-sota? 
 minkälaiset/ikäiset nuoret ovat käyttäjinä? 
 onko 0-toleranssi fyysiseen koskemattomuuteen ja päihteisiin? 
 tekeekö kaupunki tutkimusta kuinka nuoret voi? 

 
 
Päätös 
Osallistutaan joukolla tapaamiseen. 
 
§ 5Edellisen kokouksen pöytäkirja 
 
Perustelu 
Tarkastellaan pöytäkirja edistettävien asioiden näkökulmasta ja kuullaan miten asiat ovat eden-
neet. 
 
Esitys 
Merkitään tiedoksi. 
 
Kokouskäsittely 
Aamukoulu 4.10 ei toteutunut. 
 
Päätös 
Hyväksyttiin pöytäkirja. 
 
 
Liitehttps://www.jarvenpaa.fi/files/5a8f5f1cd9781c040ee06430a7b3b48258238d4b/poytakirja-4.10.-
elakelaisneuvosto.pdf 
 

§ 6 Vuoden 2023 toimintasuunnitelma ja vuoden 2022 toimintaker-
tomus 
 
Perustelut 
Eläkeläisneuvoston tulee valmistella vuoden 2023 toimintasuunnitelma talousarvioineen sekä 
vuoden 2022 toimintakertomus kaupunginhallitukselle hyväksyttäväksi. Liitteenä vuoden 2022 
suunnitelma ja vuoden 2021 toimintakertomus.  
 
Ehdotus 
Pohditaan suunnitelma 2023 ja vuoden 2022 kertomukseen nostettavia asioita. Sovitaan valmis-
teluvastuut. Pilvi Kallio-Meriläinen on mukana valmistelemassa asiakirjoja. 
 
Käsittely 
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Keskusteltiin 
 
Päätös 
Toimintasuunnitelma 2023 palaveri pidetään Toimintakeskuksella 14.11 klo 9 alkaen. 
Tehdään yhdessä 
Toimintakertomus 2022 palaveri sama paikka 17.11 klo 9 alkaen. 
Puheenjohtaja varaa paikat. 
 
 Liitteet 
Toimintakertomus 1.8.2021-31.8.2021 
Toimintasuunnitelma ja talousarvio 2022. 

 
 
 
§ 7Kuulumiset ja raportit kaupunginvaltuuston, lautakuntien sekä 
työryhmien kokouksista 
 
Eläkeläisneuvosto on nimennyt keskuudestaan edustajan seuraamaan kaupunginvaltuuston ja 
lautakuntien päätöksentekoa. Toimielinten esityslistat ja pöytäkirjat löydät täältä kaupungin 
julkaisujärjestelmästä: https://jarvenpaa.cloudnc.fi/fi-FI 
 
Eläkeläisneuvoston jäsenet ovat sitoutuneet seuraamaan oman toimielimensä esityslistoja ja 
päätöspöytäkirjoja. Eläkeläisneuvoston WhatsApp-pikaviestinkanavaan tuodaan esitykset, joi-
hin tarvitaan neuvoston pikaista reagointia, kannanottoa tai huolenilmaisua. 
 
Kaupunginvaltuusto (KV) 
§77 Vastine tarkastuslautakunnan arviointikertomukseen 
§78 HYVO- palveluverkkosuunnitelma 2022-2035 
 -Seuratalo ja Seppälän kiinteistöt jäävät kaupungille.  
Kaupunginhallitus (KH) Kaupunginjohtajan valinta. Turvallisuus ja....päällikkö valitaan. 
§ 270 
§272 
§274 
§275 
Hyvinvointilautakunta (HYVO) 
§ 42 TAIKE hakemus. 
§ HYVO 3 strategia kartta 
Opetus- ja kasvatuslautakunta (OPKA) 
§ 42 
§ 45 
Kaupunkikehityslautakunta (KAUKE) 
§78 Luonnonsuojelualueiden perustaminen  
§82 Kaupunkikehityslautakunnan lausunto investointi ohjelmaan 
Kaupungin osallisuus 
Liikenneturvallisuustyöryhmä    - Ei asioita 
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Eläkeläisjärjestöjen etujärjestö Eetu ry  www.eetury.fi  
Eläkeläisliittojen etujärjestö EETU ry:n tavoitteet seuraavalle eduskuntavaalikaudelle 2023 -2027  
 
Keusote 
§ 105 Vuoden 2022 talousraportointi/tammi-elokuu. 

 keusoten oman toiminnan ylitysennuste yhteensä 33,6 M€, josta koronavaikutusten arvio 
yhteensä 12,8M€ sisältäen koronakustannukset sekä arvion 

 Järvenpään laskennallinen osuus     ylitysennusteesta 7,8 M€  perustuen toteutuneeseen 
palveluiden käyttöön, josta koronavaikutusten osuus 2,9M€  
 

Uusi lähineuvontapiste avattu Järvenpään JUST – Suunnattu erityisesti netittömille asiakkaille. 
 

 
 
Ehdotus 
Merkitään tiedoksi kuulumiset ja raportit kokouksista. 
 
Kokouskäsittely 
-Lisätään uusi valvontakohde eläkeläisneuvostolle: Hyvinvointialue vanhusneuvosto 
Meiltä edustajat Liisa Majanen ja Lars-Erik Wilskman ja ensimmäinen kokous  to 3.11 
 
 
Päätös 
Keskusteltiin päätöksistä. 
Päätettiin tehdä huoli ilmoitus KV:lle : Pidetään kaikki ihmiset mukana digikehityksessä. 
 
 

§ 8 Myllytien toimintakeskuksen tulevaisuus 
 
Myllytien toimintakeskuksen tulevaisuudesta käydään keskusteluja näkökulmasta miten tila 
palvelisi tulevaisuudessa mahdollisimman monia. On tärkeää, että eläkeläisneuvostot ja ikäih-
misten yhdistykset heräävät tässä valvomaan ja puolustamaan yhteisiä etuja oman edunvalvon-
nan lisäksi. Liisa Majanen alustaa. 
 
https://www.jarvenpaa.fi/a/tule-keskustelemaan-26-10-myllytien-toimintakeskuksen-tulevai-
suudesta?fbclid=IwAR3h1mGnPzAzZVa8UwMph_ZhKcs0Z_tCBLw0-4vFuxi0F1yj8VC4ix8jhTE 

 
Ehdotus 
Merkitään tiedoksi. 
 
Käsittely 
- tila pidettävä käyttäjillä. 
 -Eläkeläisneuvosto toimii tulevaisuudessakin yhteistyössä eläkeläisyhdistysten kanssa tilojen 
käyttäjänä ja sosiaalisen kohtaamisen paikkana. 
-keittiötoiminnan tulee jatkua ja toivotaan joustoa iltakäyttäjiä silmällä pitäen.  
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–remonttitarve tiloihin tulee tehdä yhteistyössä ja suunnitelman tulee olla valmis v.2023 lop-
puun mennessä. 
-aulahenkilö toimintaa tulisi lisätä ja kehittää, huomioiden myös iltakäyttäjät, yhteistyössä käyt-
täjien kanssa. 
 
 
Päätös 
 
 
§ 9 Ilmoitusasiat 
 

 Täby- matkarahat voi siirtää vuodelle 2023, mikäli vuoden 2022 taloudessa on tuo 
summa (1 500 euroa) jäljellä vuoden lopussa.  

 Uusi lähineuvontapiste avattu Järvenpään JUSTiin – Suunnattu erityisesti netittömille 
asiakkaillehttps://www.keusote.fi/2022/10/12/uusi-lahineuvontapiste-avattu-
jarvenpaan-justiin-suunnattu-erityisesti-netittomille-asiakkaille/ 
Tätä viestiä on tärkeää jakaa kasvokkain! 
 

 Kaija Tuuri tiedustelee KEUDA Paatelan ruokailupaikkaa lounaalle ja ilmoittaa siitä Pil-
ville. Mahdollinen Eläkeläisneuvoston perinteiselle joululounas. 

 
Ehdotus 
Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 

 
Kokouskäsittely 
Keskusteltiin matkasta ja rahaa saadaan siirtää seuraavalle. 
Päätös 
Päätettiin että Stig Strandberg jatkaa matkan valmisteluja ja suunniteltiin lähtöpäiväksi 
26.3.2023 

 
§ 10 Kokouksen päättäminen ja eläkeläisneuvoston seuraava kokous 
 
Ehdotus 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 11.30.  
Seuraava kokous pidetään 13.12. klo 9-12 Myllytien toimintakeskuksessa. 
 
Kokouskäsittely 
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Päätös 
Vuoden 2023 kokoukset: 
ti 10.1           aina klo 9-12 
ti    7.2    
ti    7.3 
     26.3           laivalla ? 
ti    4.4               
ti    2.5 
ti    6.6       
 
 


